
Zápis ze zasedání školské rady dne 13.10.2010 
 
 
Přítomni:  Mgr. Libuše Moníková, MUDr. Zdeněk Fink, Mgr. Jan Zeman, Ing.Arch.Tomáš      
Vymetálek, Paeddr. Ivona Beranová 
 
Omluveni: Ing. Jan Dűrrer 
 
Host: Mgr. František Obr – ředitel školy 
 
Program: 
 
 

1. Kontrola úkolů z minulé schůzky: Ředitel školy informoval o problému školního 
hřiště, kde jsou nedodělky na florbalovém hřišti – chybí branky, nalajnování hřiště, 
chybí mantinely. Provedená práce neodpovídá požadavkům původního zadání a 
původního plánu.  
Navržené řešení: Oslovit případné možné sponzory, vstoupit do jednání s Magistrátem      
města a zvážit možnost dofinancování MMHK. (zařídí : ředitel školy a ve spolupráce 
s MUDr. Finkem) 

 
2. Je třeba aktualizovat webovou stránku školy a všechny údaje týkající se školské rady-

jejího složení; a uložení jednotlivých zápisů ze schůzí na webu. (zařídí: J. Zeman) 
 

3. Ředitelem školy byla zmíněna problematika nárustu finančních prostředků za energie ( 
o 4% nižší rozpočet), celkově se tedy zvýší náklady školy jen za energie o 8-10%. 
V této souvislosti zmínil ředitel školy záměr přejít k jinému dodavateli el. energie a 
informoval o plánovaném přechodu z plynu na elektřinu ve školní jídelně. 

 
4. V souvislosti ze školní jídelnou bylo konstatováno, že složení a kvalita jídel pro  
strávníky se od září zlepšila a žádné problémy nejsou. 

 
5. Jednohlasně byla schválena výroční zpráva školy. 

 
 
 
Termín příští školské rady: 23. březen 2011 v 17h v restauraci Labská 
 
 
 
13.10.2010   Zapsala: I. Beranová 


